



## HONG KONG CHINA SWIMMING ASSOCIATION

Unit L, 9/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon

Tel: (852) 2572 8594 Fax: (852) 2591 0792 E-mail: [info@hkgswimming.org.hk](mailto:info@hkgswimming.org.hk) Web-site: [www.hkgswimming.org.hk](http://www.hkgswimming.org.hk)

### 二零二三年香港公開游泳錦標賽 - 比賽安排

### Hong Kong Open Swimming Championships 2023 -

### Competition Arrangement

1. 只有持有泳總所發出的證件之工作人員、教練及泳員才可進入比賽場館。進入場館時，屬會教練必須出示教練證，泳員則必須出示泳員證。每名泳員可獲發 2 張入場券攜帶賓客入場，賓客進場時必須出示入場券。

Only those who can present authorized permits issued by HKGSA are allowed to enter Victoria Park Swimming Pool. Club coaches and swimmers are required to present their coach cards and swimmer permits respectively. Each swimmer will be entitled to 2 entry tickets for 2 accompanying guests who are required to present the tickets when entering the pool.

屬會代表請於 8 月 15 日至 17 日到泳總領取泳員證及入場券。

Club please collect the Swimmer permits and Entry tickets at HKGSA office during 15<sup>th</sup> August to 17<sup>th</sup> August 2023.

2. 泳員必須遵守公共游泳池的使用守則。為確保通道及出入口暢通及整潔，充氣床墊只能靠窗邊單行放置在看台走廊上。

Swimmers must abide by the rules and regulations of the public swimming pool to maintain a clean and unobstructed passageway and exit. Swimmers must place their air mattress in single file properly at the corridor of the spectator stand close to the window side so that an accessible passageway will remain free for others to pass by.